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Assegura que és competència del Govem Civil 

L'alcalde de Caldes diu que no pot 
garantir la seguretat al Llac del Cigne 

CALDES DE MALAVELLA (De la nostra Redacció, per Xevi Xir-
g o ) . - L'alcalde de Caldes de Malavella, Lluís Comaiada, va as
segurar ahir que l'Ajuntament de la localitat «no té competèn
cies» per resoldre els problemes de seguretat que planteja l'as
sociació de parcellistes de la urbanització Llac del Cigne, que 
ha acusat l'Ajuntament d'inhibir-se dels problemes que pateixen 
i ha convocat una manifestació pel dia quinze de gener denria-
nant «la destitució immediata» del sergent de la Guàrdia Civil 
de Caldes de Malavella, que acusen d'«ineficàcia i inoperància» 
davant dels robatoris que es produeixen a la urbanització. 

Lluís Comaiada assegura que 
els robatoris a urbanitzacions no 
són competència de la policia mu
nicipal, que té la funció prirícipal 
de garantir la seguretat als llocs 
públics. «La competència en 
aquest tema és del Govern Civil i 
de la Guàrdia Civil, amb qui la Po
licia Municipal només ha de 
col·laborar», considera l'alcalde. 
La concentració que els veïns han 
convocat pel quinze del mes vi
nent, que encara no té l'autoritza
ció del Govern Civil de Girona, co
mençarà a les dotze del migdia 
davant del quarter de la Guàrdia 
Civil, per anar posteriorment, 
d'una a dues de la tarda, a la plaça 
de l'Ajuntament. 

El president de l'associació de 
parcellistes, Carlos Enrique Serra
no, va explicar que els efectius de 
la Guàrdia Civil i la policia munici
pal de Caldes de Malavella «no 
passen mai per la urbanització», 
de manera que els nombrosos ro
batoris que, segons ell, es perpe
tren cada setmana queden sense 
aclarir. Mentre que el president va 
assegurar que tan sols en el dar
rer mes s'han produït una vintena 
de robatoris, fonts del quarter de 

la Guàrdia Civil de la localitat van 
desmentir-ho explicant que, en 
tot l'any, només s'han presentat 
denúncies d'una desena de roba
toris a la urbanització. Les ma
teixes fonts van explicar que el 
servei que es realitza a la urbanit
zació Llac del Cigne és el mateix 
que es fa a la resta del municipi. 
«El que passa és que som tres o 
quatre efectius i un cotxe, i hem 
de cobrir les onze urbanitzacions 
i el nucli de Caldes, els polígons 
industrials de Sils i Riudellots de 
la Selva, dues gasolineres de la 
N-ll i, entre d'altres, una quinze
na d'entitats bancàries que hi ha 
a la zona», van explicar. 

L'alcalde de Caldes, que va ex
plicar que aquest any la plantilla 
de la policia local ha passat de dos 
a tres efectius per poder fer ser-
vei'de nit, es va entrevistar amb el 
governador civil de Girona, Pere 
Navarro, el 26 d'abril passat per 
demanar més presència de la 
Guàrdia Civil a la localitat. «Navar
ro, que va dir que la Policia Na
cional i la Guàrdia Civil són la po
licia de Catalunya, no ens ha as
segurat qüe la caserna de Caldes 
estigui de servei sempre durant 

Lluís Comaiada. 

la nit», va explicar Comaiada en 
sortir de la reunió. 

El president de l'associació de 
parcellistes va assegurar que l'es
tat actual de la urbanització, que 
va qualificar de «lamentable», ha 
estat provocat per la «incompe
tència municipal». Per Serrano, 
l'Ajuntament hauria de fer-se càr
rec del manteniment dels serveis 
de la urbanització. El Pla General 
de Caldes de Malavella, aprovat el 
1982, estableix expressament, en 
el seu article 190, que «el mante
niment i conservació de la urba
nització Llac del Cigne irà a càr
rec dels propietaris mitjançant la 

creació d'una entitat urbanística 
de conservació», va explicar ahir 
l'alcalde. A més, els promotors 
actuals de la urbanització, en el 
moment de fer la cessió de ter
renys van cedir a l'Ajuntament 
una trentena de parcel·les que, en 
part, estaven afectades per una 
ordre d'embargament. Posterior
ment, l'Ajuntament va saber tam
bé que les parcel·les ja havien es
tat cedides a una altra empresa. 
Segons Comaiada, «l'Ajuntament 
no concedirà permisos d'obra 
fins que no es regularitzi la situa
ció». En aquests moments, l'alcal
de de la localitat no té constància 
que s'hagi produït la reunió cons
titutiva de l'entitat de conservació, 
ni que s'hagin elegit els seus càr
recs, ni que s'hagi formalitzat no
tarialment, ni tampoc no li ha es
tat comunicat si s'ha aixecat escri-
tura pública i la inscripció de l'en
titat al registre. L'Ajuntament en
cara no ha acceptat les zones pú
bliques de la urbanització. 

L'alcalde de Caldes va desmen
tir ahir les acusacions fetes pel 
president dels parcellistes en el 
sentit que no hi havia voluntat po
lítica de resoldre els problemes. 
«Ens hem reunit cada vegada 
que ha estat necessari», va dir. 
Les accions anunciades pels par
cellistes es van prendre sense 
abans comunicar les queixes a 
l'Ajuntament de la localitat. «L'A
juntament, basant-se en els in
compliments de la promotora, no 
dóna llicències d'obra i passa de 
les seves obligacions», va dir 'e l 
president dels parcellistes, Carlos 
Enrique Serrano. 

Aprovada la 
urbanització de 
la zona industrial 
de Vidreres 
VIDRERES (De la nostra Re
dacció).— L'Ajuntament de Vi
dreres va aprovar en el darrer 
ple municipal, amb l'abstenció 
del PSC, el projecte d'urbanit
zació.de la zona industrial de la 
localitat, que costarà prop de 
42 milions de pessetes. Amb 
l'aprovació definitiva del pro
jecte, el consistori vidrerenc va 
prescindir del vist-i-plau de la 
Comissió Provincial d'Urbanis
me, que encara no ha entregat 
cap informe urbanístic que ga
ranteixi la plena executabilitat 
de l'obra. 

El cap del grup municipal 
socialista de l'oposició-, Josep 
Sala, va defensar que «el pro
jecte no es podia aprovar sen
se l'informe de la Comissió 
Provincial d'Urbanisme». En 
el decurs del darrer ple. Sala 
va assegurar que hi havia algu
nes deficiències urbanístiques 
en la construcció dels des
guassos de l'àrea industrial, 
«que haurien de ser compro
vades per Urbanisme». 

Per l'equip de govern con
vergent, però, les canalitza
cions dels desguassos «tenen 
capacitat suficient, segons 
han demostrat els tècnics mu
nicipals». L'empresa encarre
gada d'executar el projecte 
d'urbanització de la zona in
dustrial és Vidreres Industrial, 
S.A, per un preu de 42 milions 
de pessetes. El regidor d'urba
nisme, Pere Petit, va afirmar 
que les observacions de Josep 
Sala només eren «artilugis bu
rocràtics per retardar la trami
tació de l'obra, que responen 
a un interès polític». 
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Aquesta és la diferència sistemes elèctrics d'aigua 
que hi ha després de con- calenta i calefacció 
tractar la Tarifa Nocturna 
per a la seva vivenda. 

De la mateixa manera 
quevostèacumula energia 
mentre dorm, els nous 

acumulen calor. Així, 
l'endemà vostè pot gaudir 
de la calefacció i l'aigua 
calenta. Tot això a 
meitat de preu gràcies a 

la Tarifa Nocturna. 
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